
Datum: 30.3.2017

Stevilka delovodnika : 900-3 12017 12

ZAPISNIK 2. IZREDNE SEJE SVETA STARSEV" 30. 3. 2OI7

Prisotni: Mada Burnik (1.b), Zaika Snoj VerbovSek (2.a), Tina Popovid (2.b), Sabina Knaus (3.a),
Katarina Klepec (3.b), Ana Savli (4.a), Petra Lebenidnik (5.b), Maja Bertoncelj (6.b), Nata5a
Milivojevid (7.a), Jovan Bojkovski (7.b), Janez Osredkar (8.a)

Onraviieni: Barbara Kmet (2.b), Maja Muratspahid (5.a), Igor Zagar (9.a), Tomai Gorenc (9.a),
Martin Zemljid (9.b), Nata5a Pu5lar Car (9.b)

Vablieni nrisotni: Peter Klun - ravnatelj, Maja Novljan - pomodnica ravnatelja, Alenka Gnezda -
pedagoginja

Dnevni red:

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje.

2. Voliwe novega - nadomestnega predstavnika star5ev v Svetu Sole in predstavnika Sveta star5ev v
ASSLOS.

3. Vzgojna problematika v nekaterih razredih.

4. Ramo.

*Zaradi zaietne nesklepinosti se je sestanek zaiel s spremenjenim vrstnim redom.

K3. Vzeojna problematika v nekaterih razredih:

V 3.b razredu so star5i izpostavili teiavo zaradi te1av z disciplino, ki naj bi jo povzrodali nekateri
otroci. Posledidno to vodi k preveliki izgubi dasa, saj se mora uditeljica vedno znova posvedati
vzpostavitvi miru in podobnega, namesto da bi ure nemoteno tekle. Opaiajo sicer izbolj5anje po
preSolanju enega izmed problematidnih udencev, a jih zanima, ali ima Sola dovolj podkrepljeno
svetovalno sluZbo za tak5ne primere. Poleg tega jih zanima, zakaj svet. delavka ne izvaja posvetov z
vzgojiteljicami v vseh enotah vrtcev pred vstopom v 5olo. TeZavo vidijo tudi v prepogostem
menjavanju uditeljic.

Odgovor iole:

Ga. Novljan pojasni, da so za posvet zvzgojiteljicami zapro5eni starii osebno ob vpisu otroka in brez
njihovega soglasja posveta v vrtcu ne more opraviti. Osebne posvete opravlja v vrtcu Zarja (Vi5ki
gaj), iz enot Jamova (Vi5ki vrtci) in Murgle (Kolezija) pa po5ljejo samo pisna obvestila o morebitnih
posebnostih.

Glede obravnavanja problematidnih otrok ga. Gnezda pojasni, da se na Soli izvaja ved programov, ki
potekajo individualno in v skupinah s celimi razredi.Intenzivno se intaja program Krepimo druZine,
ki je l4-tedenski program in poteka vsak torek po tri ure. Obiskujejo ga otroci skupaj s star5i ter tri
svetovalne delavke.
V 3.b razredu so po poditnicah zaleli z inrajanjem delavnic (Stiri je imela svetovalna delavka, ostale
razredna uditeljica), na katerih se osredotodajo predvsem na spodbujanje lepega vedenja. Po
zakljudku delavnic bodo naredili prerez stanja in Sele takrat bodo vidni dolgorodni rezultati.
Otrok s teZavami je vedno ved in so dnevno pri njej (iz razlidnih razredov), poleg tega pa razll(ne



delavnice ianajav razredih, ko sodeluje cela skupina.

V 6.b razredu star5e skrbi konfliklnost nekaterih dedkov.

Svetovalni delavki povesta, dazrazredom aktivno sodelujejo in izvajajo treninge socialnih ve5din na
razrednih urah. Poleg tega fantje hodijo na razgovore 2-krat tedensko k svetovalni delavki. Delajo
dolgorodno, predvsem pa si Zelijo podpore star5ev. Uditelji na oddeldnem zboru opaiajo napredek.
Izpostavili sta tudi dejstvo, da veliko konfliktov nastane v popoldanskem dasu, torej izven Sole, starsi
pa si Zelijo, da se kljub temu re5ujejo v okviru Sole.

Predstavnica 6.b izpostavi problem, da bi lahko nekateri otroci nasilje/grdo obna5anje razumeli kot
normalno stanje, ker je ves das prisotno.

Predstavnico 3.b zanima, ali bi bilo smiselno udence preme5ati oz. prerazprediti razrede, a ga.
Novljan odgovori, da se je to iwalalo vdasih zaradi Stevildnosti, zdaj pa ni ved potrebno, poleg tega
je tudi preved stresno zavse.

Na tej todki predstavnica 5.b izrazi pohvalo njihovi razredni uditeljici, ker dobro re5uje konflikte med
otroki in dobro sodeluje tudi s star5i. Pohvali se pridruZi predstavnica 4.a, ki pove, da razrednidarka
pri konfliktih uporablja meditacijo, saj na tak nadin otroci sli5ijo drug drugega inzbllhajo mnenja.

Predsednico zanim4 ali bi lahko ti uditelji svoje znanje predali 5e ostalim uditeljem? Sola odgovori,
da imajo uditelji razlidna izobraievanja.

Star5e je tudi zanimalo, ali offoci v problematidnih razredih zaostajajo s snovjo in ali je lahko zaradi
tega tudi uspeh slabii. Svetovalni delavki pojasnita, daje povpreden Solski uspeh nad slovenskim
povpredjem. Prosimo za analizo (morebitnega) obstojedega zaostanka ter nadrt za odpravo.

Predstavnico 4.a zantma, ali je Sola izdrpala vse moZnosti ali pa bi morda Sola, glede na svojo
specifiko (tudi vkljudenost otrok iz Mladinskega doma Maldi Belid), lahko bila upravidena 5e do
kakSnega strokovnega delavca s strani MOL ali Ministrstvaza Solstvo?

Ravnatelj se s predlogom strinja, zatobo Sola posredovala Ministrstvu pro5njo za dodatno pomod.

Svoj pogled na problematiko je predstavil tudi g. ravnatelj:

Povedal je, da je oddelek 3.b velik (28 otrok) in da je re5evanje konfliktov teZko, vendar se resujejo
sproti. Bila sta podana Le dvavzgojnaukrepa.

Problematika v 6. razreduje pod drobnogledom; pogovarjajo se na RU, inrajajo analize stanja in
dajejo poudarek na medsebojne odnose. En udenec, ki sicer ni bil glavni vzrok telav,je bil tudi
pre5olan. Ravnatelj je ocenil daje nesprejemljivih vedenj manj in da je ved pohval.

Zaraditelav z udencem v 4b. razreduje bila uditeljica zelo pod stresom. Zdaj je udenec, ki imaADHD,
dobil spremljevalko in stanje se je izbolj5alo.

Predstavnico2. a je zanimalo, ali je Solski kader usposobljen za posebne situacije (navali besa, smrt
v druZini)? Predstavnico 4.apa, ali ostali udenci dobijo kak5no podporo, da bi bolje razumeli stvari,
ki se dogajajo okoli njih?

Ga. Gnezda odgovori, da imajo vedkrat delavnice s celim razredom, kjer se pogovorijo.

K4. Razno:

a) Problematika zapiranja Solskih wat: starSi l. raneda izpostavijo neprimerno obna5anje deZurne
osebe pri watih zjutraj, ko so wata v dasu predure zaprta; dogovorjeno je bilo, da lahko starii
prvo5olca izjemoma otroka peljejo v razred tudi v dasu zaprtih wat, a jih deZurna oseba ne spusti
vedno mimo.



Ravnateljev predlog: v dasu predure, ko so wata od 7.30 do 8.00 sicer zaprta, se dovoli vstop
zamudnikom, vendar se ob vstopu zapi5e ime, da ne bi pri5lo do ponavljajodih situacij.

Predlog so star5i podprli (7 n,2 proti, in2 vzdrLana).

b) Delovna skupina za udbenike in delovne zvezke deluje, predviden sestanek z uditelji v prihodnjem
tednu.

c) Upad kakovosti pri pouku ZGO:

PredstavnicaT. aizrazi slrb, daje po oceni nekaterih udencev padla kakovost pouka pri zgodovini
po menjavi uditelja.

G. Klun pojasni, da je ga. Avsenik dobra in zelo sistematidna uditeljica, res pa Sele zadetnica, kar se
tide zgodovine. Ima veliko veselja do dela in je dobro pripravljena. Kljub temu se bo odpravil na
hospitacije in sam preveril stanje. Prav tako je ga. Gnezdapovedala, da je bila na hospitacijah prijetno
presenedena.

d) G. Klun napove, da se s prihodnjim tednom po navodilih ministrstva ukinjajo deZurstva udencev
v avli med poukom, saj bo na vhod Sole name5den video nadzor zr{oncem.

e) Ponovno je odprt ndnjivhod v 5olo, namenjen zlasti prvo5olcem. Zjutrajje odprt ob istih urah kot
sprednji vhod, popoldne pa je zaklenjen. Star5i predlagamo, da je zadnjivhod odprt tudi med 15.00
in 15.20, ko vedina star5ev pride po otroke.

Kl. Potrditev zapisnika 2 redne seje:

Sklep: Zapisnik je bil soglasno potrjen.

K2. Volitve novega Eedstavnika star5ev v Svetu Sole in predstavnika Sveta star5ev v ASSLOS

Svet star5ev (SS) se je seznanil z odstopom ge. Andreje Gorenc z mesta funkcije predstavnice 7.b
razxeda, z mesta predstavnice SS v Svetu Sole in zmestapredstavnice SS vASSLOS.
Vlogo predstavnika 7.b razredaje prevzel g. Jovan Bojkovski.

SS je izvedel voliwe nadomestnega predstavnika SS v Svetu Sole za mandat 2016-202A.

Sklep: Z desetimi glasovi za in enim vzdrZanim glasom je Svet star5ev z javnim glasovanjem
potrdil kandidatko NataSo Milivojevii (predstavnico 7.a) za novo ilanico Sveta Sole, namisto
Andreje Gorenc.

Sklep: Svet star5ev je za novega predstavnika v ASSLOS soglasno izbral Jovana Bojkovskega
(predstavnik 7.b) in za namestnico Tino Popovii (namestnica 2.b).

Seja se je kondala ob 18:15.

Zapisnik sestavila

Ana Savli

Sveta star5ev OS nidevje


